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Z A P I S N I K  
sa IV. sjednice Gradskog vijeća Grada Novalje  

održane dana 17. lipnja 2016.g. u Gradskoj vijećnici  
s početkom u 9,00 sati 

 
 
 
Sjednici nazočni: 

1. Vesna Šonje Allena , predsjednica Gradskog vijeća  
2. Zvonko Vrtodušić 
3. Anton Denona 
4. Marijan Badurina 
5. Aleksij Škunca 
6. Albert Semenčić 
7. Ljubomir Kurilić 
8. Robert Badurina 
9. Jurica Palčić 
10. Lukica Šuljić 

 
Odsutni vijećnici: 

1. Mariella Pehovac 
2. Valentina Tomulić Trgovčević 
3. Marin Lončarić 

 
Ostali nazočni: 

1. Ante Dabo, gradonačelnik Grada Novalje  
2. Ivana Kurilić, pročelnica Upravnog odjela  
3. Margareta Škunca Čepulo, pročelnica Upravnog odjela 
4. Lucie Zubović, referent za poslove gradonačelnika i Gradskog vijeća 

 
Predsjednica  Vesna Šonje Allena otvorila je sjednicu, pozdravila nazočne  i predložila je da 
se izvrši prozivka. Prozivkom je utvrđeno da je sjednici nazočno 10 vijećnika. 
 
Gradonačelnik Ante Dabo dao je kratko izvješće o aktivnostima gradskih službi od zadnje 
sjednice Gradskog vijeća: 

- na početku se zahvalio svim vijećnicima i gradskim službama na angažiranju oko 
manifestacija tijekom obilježavanja Dana Grada Novalje, 

- istaknuo je aktivnosti oko sređivanja imovinsko pravnog statusa parkirališta na Zrću 
iza Papaye  i sastanak u Državnom uredu za upravljanje državnom imovinom, 

- u tijeku je izrada prijedloga UPU luke  Novalja i konačni prijedlog biti će utvrđen 
krajem rujna, a nakon javne rasprave tijekom ljeta. 

 
AKTUALNI SAT 
 
Marin Badurina, djelatnik Grada uputio je javnu ispriku vijećnicima iz Jakišnice kojima  
greškom  nije dostavljena  pozivnica za svečanu sjednicu  Gradskog vijeća. 
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Vijećnik Albert Semenčić upitao je da li gradonačelnik može obavijestiti javnost da li je sve 
spremno za dolazak cca     20 000 ljudi za Hideout festival, sigurnost, zdravstvo, policija, 
komunalni redari? 
 
Gradonačelnik Ante Dabo rekao je da misli da će biti oko 15 000 ljudi, sa komunalnim 
redarima  se kasni, fali nam još sedam  redara u vremenskom tjesnacu smo. Pozvao je  
agencije da dijele letke, da upozoravaju  turiste na bonton i pravila ponašanja. 
Do sada je održan jedan sastanak sa klubovima, policijom i drugim službama, a idući tjedan 
ćemo imati još jedan sastanak, radi se na tome da bude što bolja organizacija. 
 
Vijećnik Aleksij Škunca primijetio je da opet nema zamjenika gradonačelnika koji je 
obavezan prisustvovati sjednicama Gradskog vijeća, a informacije o tome nikakve nema. 
Podsjetio je na problem ustroja prometa, ima pomaka ali to je deklarativno i ne primjenjuje se 
u praksi npr. u Zadarskoj ulici je postavljen znak zabrane zaustavljanja i parkiranja ali 
problem je što se neki parkiraju  na ulicu i tako onemogućavaju protočnost prometa. 
Upozorio je na aktivnosti koje su se prošle godine događale u Metajni  22. lipnja „Pomen na 
žrtve“  pa kako se povlači hipoteza da je i Metajna bila koncentracijski logor, a nije bila, da se 
ne bi isto dogodilo i ove godine potrebno je reagirati na vrijeme i stupiti u kontakt s policijom 
i sl.  
 
 
Gradonačelnik Ante Dabo odgovorio je da što  se tiče zamjenika ni on, a ni predsjednica 
Gradskog vijeća nisu zaprimili nikakvu ostavku,  a zamjenik ni prije nije dolazio redovito  na 
sjednice, misli da je sada u gužvi, a kada tema luke i marine dođe na dnevni red vjeruje da će 
biti više prisutan. 
Ustroj prometa; Grad je nabavio  aplikaciju „Pazigrad“ i sustav kažnjavanja je olakšan, tko je 
na cesti parkiran dobiti će opomenu odnosno kaznu. 
 
Metajna; o posjeti žrtvama  prošle godine obaviještena je policija, Grad o tome nije imao 
nikakva saznanja, a policija je zamoljena da se i Grad obavijesti ako se to opet dogodi. Pitanje 
je vrlo osjetljivo i Grad će se  obratiti i PP Novalja i PU Gospić. 
 
Vijećnik Jurica Palčić upitao je za plažu  Lokunje – Vrtić,  pojavljuju se skuteri, hidroavion, 
brodice, da li je moguće osigurati zaštitnu ogradu za kupače? 
 
RK Dupin dostavio je zamolbu za prostor još u drugom mjesecu ali odgovor nisu dobili pa 
treba vidjeti što je s time. 
 
Gradonačelnik Ante Dabo vezano za skutere na Vrtiću istaknuo je  jedan novi moment, 
hidroavion,  i misli da on nije problem za kupače, a što se tiče skutera oni imaju  definirani 
izlazni koridor  sa zaštitnom  mrežom i također nisu problem za kupače. 
RK Dupin; obratili su se prije izbora i dogovoreno je bilo  za 20 m2 u prostoru Gozdenice 
koji bi koristili, ako je taj zahtjev kod nas molim pročelnicu da odgovori na upit.  
 
 
Vijećnik Robert Badurina  konstatirao je da nije bio pozvan na svečanu sjednicu i da nije  
nazvao pročelnicu ne bi mu pozivnica ni došla. 
 
Održavanje poljskih puteva u novaljskom polju, dosta je kiše i kupina je išla preko puta. 
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Gradonačelnik Ante Dabo odgovorio je  da ima nekoliko djelatnika za održavanje poljskih 
puteva, a radi se ubrzano da bi pripremili sezonu ali se ne stiže jer je vrijeme prekratko. 
 
Rekao je da je očekivao  da će se Klub vijećnika HDZ – HSLS-a očitovati o napuštanju 
sjednice i protuzakonitim odlukama, zašto se ovdje i sada ne kaže što je bilo protuzakonito, 
odgovorno  tvrdi da nije bilo protuzakonitih odluka. Vezano za odluku o ugostiteljskoj 
djelatnosti konzultirali smo Ured državne uprave, turističku inspekciju i Udruženje obrtnika i 
nijedna odredba te odluke nije bila u suprotnosti sa zakonom. 
Napuštanje sjednice Gradskog vijeća bilo je rušenje kvoruma i očito nečija politika koja ne 
pridonosi radu Vijeća. Ako se vijećnici ne slažu  s odlukom onda argumentirano treba 
raspravljati i očitovati se o tome što nije u skladu sa zakonom. 
Ako je propušten rok, a on nije prekluzivan to nije zapreka da se odluka uskladi. 
 
Vijećnik Robert Badurina rekao je da je  bila  druga informacija da vijećnik HSS-a neće doći 
na sjednicu.  
 
Vijećnik Jurica Palčić složio  se sa vijećnikom SDP-a o nepozivanju na sjednicu i rekao da je 
za prošlu  sjednicu  Gradskog vijeća obavijestio  gradonačelnika a i predsjednicu o kašnjenju, 
nikakvu informaciju drugim političkim opcijama nije dao.  
 
Vijećnik Aleksij Škunca rekao je da se neke teze  tu krivo povlače, nije bila namjera da se 
izbjegne dodjela javnog priznanja. 
Produženje za jedan sat javne glazbe nije  stav HDZ-a . Rekao je da  on komunicira sa  
službama grada, za dijalog treba dvoje, a za dogovor kompromis. Vezano za dodjelu javnih 
priznanja  imali  su svoje mišljenje ali procijenili su  da sjednica može biti i za dva dana po 
Poslovniku. 
 
Gradonačelnik Ante Dabo ustvrdio je  da je odluka o rušenju proračuna donijeta na nivou 
Županijske organizacije HDZ-a  i to je politički legitimno, a za Grad  štetno. 
 
Vijećnik Lukica Šuljić skrenuo  je pažnju na problem odvoza krupnog otpada na području 
Grada. Arburoža bi tek 01. srpnja  trebala početi svakodnevno sakupljati otpad, a misli da bi 
to trebalo jedan vikend ranije radi Hideout festivala i blagdana. 
 
Gradonačelnik Ante Dabo informirao je vijećnike da će ljetni režim odvoza otpada  početi  sa 
22. lipnja. Na prošloj sjednici donijeli smo odluku da svaka kuća treba imati kantu i time 
bismo uveli red, a do sada je izrečena  i jedan kazna. 
Krupni otpad; nikad ovoliko krupnog otpada nije bilo do sada tako da se mora svaki dan 
odvoziti, a taj otpad ne rade turisti i stranci već domaći i vikendaši. 
 
Vijećnik Ljubomir Kurilić postavio je pitanje da li se razmišlja o tome da se organiziraju 
direktne linije za Anconu  katamaranom? 
 
Gradonačelnik Ante Dabo  rekao je da je želja vlasnika hidroaviona  da se poveže sa 
agencijama radi transferiranja gostiju iz Italije, a ima informaciju da bi ove godine imali više 
veza sa Italijom i to hidrogliserom. 
 
 
Nakon završenog aktualnog sata predsjednica Vesna Šonje Allena predložila je verifikaciju 
Zapisnika sa III. sjednice Gradskog vijeća održane 01. lipnja 2016.g. 
Zapisnik je verificiran bez primjedbi. 
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Kako do održavanja sjednice nije pristigao ni jedan novi prijedlog za nadopunu dnevni red se 
smatra usvojenim. 
 

1. Prijedlog Odluke o kapitalnim projektima od interesa za razvoj Grada Novalje te 
otoka Paga. 

2. Prijedlog Zaključka o odobrenju podnošenja odgovora na tužbu u predmet 
upravnog spora tužitelja KMD ZAGREB d.o.o.  

 
 
 
AD/1 Prijedlog Odluke o kapitalnim projektima od interesa za razvoj Grada Novalje te 

otoka Paga. 
 
Uvodno obrazloženje iznio je gradonačelnik Ante Dabo i upoznao vijećnike sa prijedlogom 
odluke  kojom se stvaraju preduvjeti kako bi se navedeni kapitalni projekti mogli financirati 
iz sredstava udjela u porezu na dohodak izdvojenim na poziciji   ministarstva nadležnog za 
otoke temeljem članka 45. stavka 9. točke f) Zakona o financiranju jedinica lokalne i 
područne (regionalne) samouprave. 
Temeljem ove Odluke i Odluka ostalih  jedinica lokalne i područne (regionalne) samouprave 
na području našeg otoka načelnici i gradonačelnici potpisuju zajednički Sporazum s 
nadležnim ministarstvom kako bi se navedena sredstva mogla usmjeriti za financiranje 
definiranih kapitalnih projekata za razvoj otoka Paga. 
 
Vijećnik Robert Badurina primjetio je da se neki projekti u prijedlogu dupliraju, a 
gradonačelnik Ante Dabo odgovorio je da je cilj predložiti što više projekata jer ako se 
sredstva ne potroše do kraja godine on će propasti. 
Vijećnik Aleksij Škunca predložio je da se pod rednim brojem 6. Rekonstrukcija osnovne 
škole u Novalji doda i  nadogradnja  za jednosmjenski rad što su članovi Vijeća I prihvatili. 
 
Predsjednica Vesna Šonje Allena pozvala je vijećnike na glasovanje kojem je pristupilo 10 
vijećnika pa je Gradsko vijeće glasovanjem, sa deset 10 glasova za donijelo  
 
 

Odluku 

o kapitalnim projektima od interesa za razvoj Grada Novalje te otoka Paga  
 

Članak 1. 

 
Ovom Odlukom  utvrđuju se kapitalni projekti  koji su od interesa za razvoj otoka Paga  i koji 
će se financirati korištenjem sredstava iz udjela u porezu na dohodak izdvojenih na poziciji 
ministarstva nadležnog za otoke temeljem članka 45. stavka 10. točke f) Zakona o 
financiranju jedinica lokalne i područne (regionalne) samouprave a provode se u 
administrativnim granicama Grada Novalje.  
 

Članak 2. 
 
Kapitalni projekti iz članka 1. ove Odluke ( od interesa za razvoj grada Novalje ali i Otoka 
Paga u cjelini) su: 
 



5 
 

1 Izgradnja, rekonstrukcija i sanacija sustava vodoopskrbe u Gradu Novalji, kojim 
upravlja Komunalno Društvo "Komunalije d.o.o" (Novalja) i Vodovod Hrvatsko 
Primorje- Južni Ogranak  d.o.o. 

2 Rekonstrukcija, sanacija i izgradnja sustava odvodnje otpadnih i oborinskih voda 
na području Grada Novalje. 

3 Izrada Prostorno planske  dokumentacije Grada Novalje. 

4 Sanacija postojećih deponija  i uređenje novih deponija otpada na području Grada 
Novalje. 

5 Izgradnja i sanacija luka i pristaništa ( luka Novalja, luka Lun, lučica Zubovići i 
Metajna, trajektno pristanište Žigljen, luka Jakišnica) 

6 Projektiranje, rekonstrukcija i/ili nadogradnja  Osnovne škole u Novalji za 
jednosmjenski rad. 

7 Uređenje i/ili rekonstrukcija Gradskog muzeja Novalja, uređenje i turistička 
valorizacija rimskog akvadukta "Talijanova buža" u Novalji, izgradnja kulturnog 
centra "Gozdenica" u Novalji. 

8 Razvoj infrastrukture u poduzetničkim zonama na području Grada Novalje. 

9 Projekt izgradnje vodospreme  „Komorovac“ u Novalji 
10 Projektiranje i i zgradnja, dogradnja i rekonstrukcija zgrada vatrogasnih domova ( 

Novalja, Lun)  

11 Izgradnja, rekonstrukcija, sanacija, proširenje i opremanje dječjeg vrtića „Carić“ u 
Novalji. 

12 Projektiranje, izgradnja, sanacija i rekonstrukcija nerazvrstanih cesta i gradskih 
trgova na području grada Novalje 

13 Izgradnja i provedba projekta "Mediteranski vrt Sv. Andrija" 
14 Izgradnja sportskog centra "Nadmurva" Metajna 
15 Uređenje,obnova i sanacija ulica stare povjesne jezgre Grada Novalje 
16 Projektiranje, razvoj, izgradnja i sanacija biciklističkih staza na području Grada 

Novalje 
17 Uređenje,obnova i sanacija objekata kulturne baštine s ciljem njihove turističke 

valorizacije. 
 

Članak 3. 

 
Ovlašćuje  se gradonačelnik Grada Novalje da prema Naputku o načinu i uvjetima korištenja 
sredstava od poreza na dohodak namjenjenih za financiranje kapitalnih projekata od interesa 
za razvoj otoka Ministarstva financija i Uputa Ministarstva regionalnog razvoja i fondova 
europske unije sklopi novi  Sporazum o zajedničkom financiranju kapitalnih projekata od 
ineteresa za razvoj otoka Paga. 
 
 
 

AD/2 Prijedlog Zaključka o odobrenju podnošenja odgovora na tužbu u predmetu 

upravnog spora tužitelja KMD ZAGREB d.o.o.  
 
Pomoćnica pročelnice Silvija Hodak Tauzer upoznala je vijećnike s prijedlogom kojim 
Gradsko vijeće ovlašćuje predsjednicu Vesnu Šonje Allena da može potpisati odobrenje 
radnje podnošenja odgovora na tužbu tuženika KMD Zagreb vezano za postupak javne 
nabave za održavanje javne rasvjete i tužbu koju je navedeno društvo podnijelo protiv Grada 
Novalje. 
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Vijećnik Aleksij Škunca podsjetio je da je Povjerenstvo za provođenje postupka javne nabave 
utvrdilo da jedino izabrani kandidat  zadovoljava sve uvjete natječaja pa je Gradsko vijeće 
donijelo takvu odluku. 
 
Predsjednica Vesna Šonje Allena pozvala je na glasovanje kojem je pristupilo 10 vijećnika pa 
je Gradsko vijeće sa 10 (deset) glasova za donijelo  
 
 

Z A K L J U Č A K 
 

Gradsko vijeće odobrava radnju podnošenja odgovora na tužbu od 02. svibnja 2016. godine 
poduzetu po Odvjetničkom društvu Župić&partneri d.o.o- u predmetu upravnog spora 
tužitelja KMD Zagreb d.o.o. za trgovinu i usluge, protiv tuženika Grada Novalje, Gradsko 
vijeće Grada Novalje radi javnog natječaja za obavljanje komunalne djelatnosti. 
 
Ovlašćuje se predsjednica Gradskog vijeća Grada Novalje potpisati naprijed navedeno 
odobrenje  radnje podnošenja odgovora na tužbu od 02. svibnja 2016.g. 
 
 
 
 
Sjednica je završena u 10,20 sati. 
 
 
Zapisnik izradila:                  Predsjednica 
                 Gradskog vijeća   
 
Lucie Zubović         Vesna Šonje Allena,dipl.ing.arh. 
 


